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بهرام  حســن زاده-علامرودشــت/ ایوب غفاری  در 
جلسه شــورای اداری بخش علامرودشت در سخنانی 
با تبریک فرا رســیدن میلاد پیامبــر مهربانی حضرت 
محمــد )ص( گفت: ما در یک هفتــه عزیز بنام هفته 
وحدت قرار داریم و طی بازدیدی که از ســطح شهر 
داشــتم، متاســفانه هیچگونه اثری از این مناسبت را 
در شهر ندیدم و می بایســت مسئولین ادارات قدری 
بیشتر به این مناسبت ها توجه داشته باشند و با نصب 
بنر در جلوی ادارات و ســطح شهر اینگونه مناسبت ها 
را گرامی بدارند.بخشــدار علامرودشــت در ادامه با 
توجه به فصل زمســتان و بارش باران به فعال سازی 
کمیته بحران اشاره کرد و گفت: رییس کمیته بحران 
در سطح روســتاها دهیاران، در سطح شهر شهردار و 
در سطح بخش بخشدار هســت که می باست همگی 
رسیدگی کنند و با مدیریت صحیح و بررسی و در نظر 
گرفتن همه جوانب از وقوع حوادث تلخ و ناخوشــایند 

جلوگیری نمایند.
غفاری با توجه به برگزاری انتخابات در هفتم اسفندماه 
و فضای سیاسی شهرســتان،خطاب به مسئولین بخش 

گفت: کارسیاسی داشته باشید اما سیاسی کاری نه!
وی افزود: مسئولین ادارات می توانند به شکل شخصی 
از یک نامزد انتخاباتی حمایــت کنند یا برایش تبلیغ 
کننــد اما هرگز نبایــد از بیت المال اســتفاده کنند و 
هیچکــس هم حق ندارد به تخریــب کاندیدای جبهه 
مقابــل خود بپردازد چرا که این امر هم خلاف شــرع 

است و هم خلاف قانون و جرم محسوب می شود.
بخشدار علامرودشت در ادامه سخنان خود به موضوع 
اصلی جلســه یعنی افتتاح مرکز درمانی فاطمه الزهرا 
علامرودشت اشاره کرد و گفت: ان شاالله همه ادارات 
همت کنند تا مراســم افتتاح با زیبایی هر چه تمام تر 

برگزار شود چرا که آبروی بخش در میان است.
در ادامه این جلســه، حجت الاسلام والمسلمین باقری 
نیا امام علامرودشــت به تذکر »بخشدار«در خصوص 
هفته »وحدت«اشاره کرد و گفت: تذکر آقای غفاری 
در خصوص نصب بنر در جلوی ادارات و ســطح شهر 
بســیار بجا بود و ان شاالله مســئولین محترم نسبت به 
چنین مســائلی اهتمام بورزند.باقری نیــا در ادامه به 
افتتاح مرکز درمانی علامرودشت در روز چهارشنبه 9 
دی ماه اشــاره کرد و گفت: الان که در آستانه افتتاح 
این مرکز درمانی هســتیم جــا دارد از تمامی عزیزان و 

بزرگوارانی که در این راستا تلاش کردند تشکر نمایم.
وی اشــاره ای به نارضایتی مردم از جابه جایی داروخانه 
کرد و اظهار داشــت: ما باید همیشه دنبال راه حل باشیم 

و نبایــد با وجود یک مرکز درمانی مجهزتر، درمانگاه ما 
که سال هاست فعالیت می کند به صرف اینکه یک مرکز 
درمانی مجهزتر آمده تعطیل بشــود و یا داروخانه انتقال 
پیدا کند. وی افزود:گاهی اوقات مردم یک سری مسائل 
را به ما منتقل می کنند و سعی کنیم هیچوقت کاری نکنیم 

که کار خیر ما دچار حاشیه شود.
امام جمعه علامرودشت در ادامه اظهار داشت: باید همه 
دست به دست هم دهیم و ان شاالله افتتاح شایسته ای را 
داشته باشــیم.در ادامه محمد صادق عباسی مقدم مدیر 
مرکز درمانی علامرودشــت به ارائه گزارشــی پیرامون 
کارهــای صورت گرفتــه و تجهیزات خریداری شــده 
پرداخت و از مسئولین خواســت تا در روز افتتاح ضمن 
حضور پررنگ به منظور هرچه باشــکوه تر برگزار شدن 

این مراسم همکاری نمایند.
 گفتنی اســت اولین جلســه شــورای اداری با حضور  
بخشدار جدید علامرودشت در دهستان خیرگو برگزار 

شده بود.

ثبت نام انتخابات مجلس در لامرد و 
مهر؛

استارت با 16 نفر؛ چند نفر تا پایان 
رقابت باقی می مانند؟

مهلت نام نویســی از داوطلبان ثبت نام در انتخابات 
دهمین دوره مجلس شــورای اســلامی تا ساعت 21 

امروز تمدید شد.
عبدالرضا منصوری در ســاعات پایانی مهلت ثبت نام 
از داوطلبــان انتخابات دهمین دوره مجلس شــورای 
اســلامی در گفتگو با خبرنگار ما ابراز داشت: تا این 
لحظه 16 نفــر به عنوان نامزد انتخابات نام نویســی 
کردند که 15 نفر بــا حضور در مرکز حوزه انتخابیه 
لامرد و مهــر در فرمانداری لامرد و یــک نفر نیز با 
حضور در ســتاد انتخابات وزارت کشــور نام نویسی 

کردند.
فرماندار لامرد با بیان اینکه همه نفرات ثبت نامی مرد 
هســتند، اضافه کرد: جوان ترین نامزد انتخاباتی 31 

سال سن و مسن ترین نیز 58 سال سن دارند.
وی اشــاره کرد: 4 نفر دارای مدرک دکترا، 11 نفر 
دارای مدرک کارشناســی ارشد و یک نفر نیز دارای 
مدرک لیســانس است که بدلیل یک دوره نمایندگی 

مجلس معادل کارشناسی ارشد محسوب می شود.
معاون پارلمانی و امور استان های 

سازمان تبلیغات اسلامی:
نهادهای فرهنگی دیگر   رفیق 

سازمان تبلیغات اسلامی می دانیم
معاون پارلمانی و امور اســتان های ســازمان تبلیغات 
اســلامی گفت: نهادهای فرهنگی دیگر در کشــور را 

به عنوان رفیق سازمان تبلیغات اسلامی می دانیم.
به گــزارش خبرگزاری فارس از لامــرد، گردهمایی 
روسای ادارات و نمایندگی های تبلیغات اسلامی استان 
فارس به میزبانی اداره تبلیغات اســلامی شهرســتان 
لامــرد و با حضور معاون پارلمانی و امور اســتان های 
سازمان تبلیغات اسلامی کشــور، معاون اداری مالی 
این سازمان، امام جمعه لامرد و جمعی از مسئولان این 

شهرستان برگزار شد.
در این گردهمایی حجت الاسلام ناصرالدین نوری زاده 
در سخنانی اظهار داشــت: خانواده هایی که مرتب با 
قرآن کریم در ارتباط هســتند مشــکلات اجتماعی 

کم تری دارند و یا ندارند.
وی بابیان اینکه سرمایه های سازمان تبلیغات اسلامی 
مبلغان هستند افزود: ســازمان تبلیغات به عنوان یک 
پایگاه مهم برای عرضه دین اســلام است و در زمینه 

سبک زندگی اسلامی می تواند نقش آفرینی کند.
معاون پارلمانی و امور اســتان های ســازمان تبلیغات 
اسلامی کشــور گفت: بدون برنامه نمی شود کاری را 
درســت انجام داد و باید از ظرفیت ها اســتفاده شود 
و ســازمان تبلیغات اســلامی نیز نمی تواند تمام امور 
فرهنگی را عهده دار شود اما حوزه هایی که در اختیار 
این سازمان اســت باید به نحو ممکن اداره شود چرا 

که شبکه تبلیغی می تواند بسیار نقش آفرین باشد.
نوری زاده خاطرنشــان کرد: ابزارهای بسیار خوبی را 
در اختیار داریم که باید آن ها را بشناســیم و به نحو 
شایسته مورد اســتفاده قرار گیرد و با دیگر ادارات و 
نهادهای فرهنگی تعامل وجود داشــته باشد چرا که 
نهادهــای فرهنگی دیگر در کشــور را به عنوان رفیق 

سازمان تبلیغات اسلامی می دانیم.
وی تصریــح کرد: کارهایی که در ســازمان تبلیغات 
اســلامی انجام می شــود باید فاخر و شایسته باشد و 

برنامه های جوان پسند بیشتر اجرا شود.
امام جمعه لامرد:

داوطلبان انتخابات مجلس شورای 
اسلامی یکدیگر را تخریب نکنند

امام جمعه لامرد گفت: چه  قدر خوب اســت داوطلبان 
را  یکدیگر  اســلامی  شــورای  مجلس  نتخابات  ا

نکنند. تخریب 
بــه گــزارش خبرگــزاری فــارس از لامــرد، 
شهیدی  هاشــمی  علی اصغر  ســید  حجت الاسلام 
اظهار  شــهر  این  جمعــه  نمــاز  خطبه هــای  در 
را  باید مســائل  انســان  یعنی  بصیرت  داشــت: 
قرار  تأثیــر جو  بداند و هیــچ گاه تحت  خــوب 

. د نگیر
خطیب جمعه لامرد با اشــاره به پایان نام نویسی 
و مجلس  رهبــری  داوطلبــان مجلــس خبرگان 
شــورای اســلامی افزود: تمام دنیا می فهمند که 
همیشــه حضور  نتخابات  ا در  عزیزمــان  مــردم 
باشــکوه دارند و خواهان نظام هســتند و هرچه 
نتخابات بیشــتر باشــد باعث  تعداد نامزدها در ا
باشکوه تر مردم می شود. بیشــتر و حضور  جذب 
وی خاطرنشــان کرد: شــورای نگهبــان وظیفه 
چه قدر  و  می دهــد  انجــام  به خوبــی  را  خــود 
شورای  مجلس  نتخابات  ا داوطلبان  اســت  خوب 

نکنند. تخریب  را  یکدیگر  اســلامی 
امام جمعه لامرد گفت: فضا بســته نیســت و اگر 
نند  نتخابــات پیروز نشــدند می توا کســانی در ا

نیــز خدمت کنند. در جای دیگر 
وی با اشــاره به فرارســیدن هفته وحدت بیان 
داشــت: نســخه هایی کــه رهبر معظــم انقلاب 
به وحدت اســلامی اســت و  می پیچنــد دعوت 
آل سعود  بسیاری که  درعین حال شــیطنت های 
انجــام می دهد مســلمانان بســیار بــه یکدیگر 

شده اند. نزدیک تر 

 در خصوص برجام و توافق هسته ای گفت: تیم مذاکره 
کننده هســته ای و دستگاه دیپلماسی کشورمان باید در 
مقابل دبه کردن آمریکایی ها، هوشیاری خود را به طور 

کامل حفظ کنند.
به گزارش خبرنگار خبرگزاری خانه ملت سیدموســی 
موســوی در نشست علنی )یکشــنبه 6 دی ماه( مجلس 
شورای اسلامی نطق میان دستور خود را قرائت کرد که 

متن آن به شرح ذیل است:
ضمن عرض سلام به ملت شــریف ایران بویژه موکلین 
عزیز و فرهیخته ام در شهرستانهای مهر و لامرد. در آغاز، 
فرا رســیدن هفته مبارک وحدت را به همه ی مسلمانان 
جهان، خصوصاً مردم شــریف حــوزه انتخابیه ام که با 
صمیمیت و همدلی مثال زدنی، شــیعه و سنی در کمال 
برادری در کنار یکدیگر مشغول زندگی و کار و فعالیت 
هســتند تبریک عرض نمایم.همچنین نهم دی ماه، روز 

بصیرت و میثاق امت با ولایت را گرامی می دارم.
فاجعه به شــهادت رســاندن صدها تن از مردم مظلوم 
نیجریه را به شدت محکوم کرده و از دستگاه دیپلماسی 
کشور می خواهم با جدیت تمام سرنوشت نامعلوم رهبر 
بزرگ شــیعیان این کشور، شــیخ زَکزاکی را تا حصول 
نتیجه نهایی دنبال کند.در خصوص برجام و توافق هسته 
ای، تاکنون تمامی ارکان سیاسی جمهوری اسلامی ایران 
از جمله شــورایعالی امنیت ملی، دولت محترم و مجلس 
شورای اســلامی با لحاظ کردن شــروط حکیمانه مقام 
معظم رهبــری به تمامی تعهدات خود پایبند بوده اند. از 
تیم متدین و خدوم عرصه دیپلماسی کشور می خواهم در 
مقابل دبه کردن آمریکایی ها، هوشیاری خود را به طور 

کامل حفظ کنند.
در خصوص مسائل حوزه انتخابیه ام شهرستانهای مهر و 
لامرد، لازم اســت ابتدا از تمامی 16 نامزد محترمی که 
سبب ایجاد شور بیشتر در دهمین دوره انتخابات مجلس 
شورای اسلامی شده اند تشکر کنم. نکاتی را در خصوص 

پروژه های عمرانی منطقه به عرض می رسانم.
1- علیرغم تلاشــها و پیگیری های زیاد اینجانب جهت 
واریز مرحلــه جدید عوارض ارزش افزوده پالایشــگاه 
پارسیان شهرســتان مهر و با وجود آنکه در همین رابطه 
تاکنون جلسات و مذاکرات متعددی با رئیس کل سازمان 
امور مالیاتی کشور، معاون وزیر اقتصاد و سایر مسئولین 
ذیربط داشــته ام، اما این مهم هنوز تحقق نیافته اســت. 
ضمن تشــکر از مسئولین محترم ســازمان امور مالیاتی 
کشور و استان فارس که در مراحل قبلیِ وصول عوارض 
ارزش افزوده نهایت همکاری را با اینجانب داشــتند، از 
وزیر محترم اقتصاد درخواســت دارم در این مرحله نیز 
عنایت فرموده و با پرداخت این مبالغ به صورت اقســاط 
موافقت کنند تا به این شیوه پالایشگاه پارسیان هم بتواند 

به تعهدات خود عمل کند.
2- ضمــن تقدیر از بــرادر گرامی جنــاب آقای دکتر 
آخوندی که دعوت اینجانب جهت سفر به شهرستانهای 
لامرد و مهر را پذیرفته و سبب رونق بیش از پیش پروژه 
های راهسازی منطقه گردیدند، به استحضار می رسانم 
ادامه پروژه مُهر-گله دار-دارالمیزان با پیشرفت فیزیکی 
85 درصد، مراحل نهایی خود را طی می کند. از ایشــان 

استدعا دارم با صدور دســتور ویژه جهت تزریق منابع 
مالی، انشــاءالله شاهد بهره برداری از این محور حیاتی و 
اتصــال آن به اتوبان جم-فیروزآباد در دهه مبارک فجر 

باشیم
.همچنین، تونل شــهید باقری لامرد به عنوان بزرگترین 
تونل جنوب کشور بسیار حائزاهمیت است. ضروری است 
وزیر محترم راه و شهرســازی دستور تامین اعتبار لازم 
را صادر کنند تا انشــاءالله این پروژه که آخرین مراحل 
ســاخت خود را طی می کند به اتمام رســیده و امکان 
تسریع در عبور و مرور مردم شریف حوزه انتخابیه از این 

تونل عظیم فراهم شود
.با توجه به اهمیت آزادراه لامرد-پارســیان که به عنوان 
کریدور ارتباطی دریا به جنوب غربی کشور به شمار می 
رود، بر اســاس تاکید ویژه وزیر محترم راه در خصوص 
ادامه فعالیت این پروژه با تشکیل کنسرسیومی از سوی 
شرکت های راهسازی بخش خصوصی، با توجه به آنکه 
این کنسرســیوم تشــکیل و به حضرتعالی معرفی شده 
اســت، تقاضا دارم جهت تکمیل آزادراه دستور تسریع 

صادر شود.
در خصوص محور مواصلاتی راه تخته و همچنین مســیر 
نورآباد-وراوی، پیرو پیگیری های قبلی اینجانب، با توجه 
به آنکه این دو پروژه از مطالبات دیرینه مردم فرهیخته 
بخش های علامرودشت و وراوی به شمار می رود، نیازمند 

عنایت ویژه وزیر محترم راه و شهرسازی است.
پروازهای فرودگاه لامرد وضعیت مناســبی ندارد. پس 
از جلســات متعدد با وزیر محترم راه، رئیس ســازمان 
هواپیمایی کشــور و شــرکت های هواپیمایی مختلف، 
در نهایت مقرر شــد ظرف یک ماه آینده پرواز لامرد-
شارجه-شانگهای چین و پرواز لامرد-شیراز راه اندازی 
شــود. اما هنوز هم نیازمند افزایــش پروازهای داخلی و 
خارجی فرودگاه بویژه در مسیرهای تهران، دوحه، نجف 

و دبی هستیم.
3- از وزیــر محترم نیرو خواســتار تســریع در اجرای 
پروژه انتقال آب از خلیج فارس به شهرســتانهای مهر و 
لامرد جهت تامین آب شرب و صنعت این دوشهرستان 
می باشــم. همچنین اتمام پروژه آب رسانی به مجموعه 
روستاهای شــرق اشــکنان، بهره برداری از پروژه آب 
رسانی به شهر و مجموعه روستاهای اسیر، تکمیل پروژه 
آب رسانی به مجموعه روستاهای گله دار، فال و ارودان 
و ســایر مناطق حوزه انتخابیه نیازمند تزریق منابع مالی 

جدیدی است.

4- از وزیر محترم نفت و مدیرعامل شــرکت ملی گاز 
ایران که درخواســت اینجانب را اجابت کرده و اعتباری 
ویژه جهت گازرســانی به تمامی شهرها و روستاهای دو 
شهرســتان مهر و لامرد اختصاص دادند تشکر می کنم. 
ضمن تقدیر از شرکت گاز استان فارس، انتظار می رود 
نسبت به انجام مطالعه، تهیه اسناد و تعیین پیمانکار جهت 
گازرسانی به تمامی روستاهای حوزه انتخابیه نهایتا تا سال 

95 اقدام مقتضی صورت پذیرد.
5- پس از سالها تلاش و پیگیری و با همکاری صمیمانه 
مسئولین خدوم وزارت کشور، بالاخره تمامی مجوزهای 
لازم جهت آغاز به کار بازارچه مرزی لامرد اخذ شــد. 
اکنون از وزیر محترم صنعــت تقاضا دارم در اختصاص 
ســهمیه ارزی بازارچه مرزی لامرد که نقش بسزایی در 
رونق و شکوفایی اقتصادی این منطقه دارد تسریع به عمل 
آیــد. همچنین از وزیر محترم صنعت درخواســت دارم 
دستور ویژه ای جهت آغاز به کار نواحی صنعتی اشکنان و 

گله دار صادر فرمایند.
6- پرداخت فوق العاده نــوار مرزی به فرهنگیان عزیز 
شهرســتانهای لامرد و مهر از حقوق مســلم این قشــر 
فرهیخته به شــمار می رود. علیرغم دستور مساعد وزیر 
محترم آمــوزش و پرورش در این رابطــه هنوز اقدامی 
صورت نگرفته است. انتظار دارم در این موضوع تسریع 

گردد.
7-بیش از دو ســال اســت که ارتقاء فال به شهر و نیز 
استقرار شهرداری در مرکز بخش چاهورز را به صورت 
مجدانه پیگیری کرده ام. همچنین راه اندازی آموزشگاه 
رانندگی و پلیس + 10 در گله دار از دیگر موارد ضروری 
است که بارها و بارها پیگیری شده است. از وزیر محترم 
کشــور می خواهم دســتور ویژه ای جهــت تحقق این 

موضوعات صادر نمایند.
8- همانطور کــه در نطق های قبلی هم به اســتحضار 
مسئولین محترم اجرایی رســید، دیجیتالی شدن تمامی 
مناطق شهرستانهای لامرد و مهر، ارتقاء کمیته امداد گله 
دار، اســتقرار دادگاه عمومی در بخش اشکنان، تکمیل 
بیمارستان گله دار و صدور مجوز 215 بیمارستان فاطمه 
الزهرا )س( شــهر مهر، تسریع در چهارخطه شدن مسیر 
علامرودشت- احشام و مســیر لامرد-اشکنان، از دیگر 
درخواستهایی است که انتظار می رود با توجه به پیگیری 
های متعدد صورت گرفته، هریک از دستگاههای مربوطه 

به وظایف خود در این زمینه ها عمل نمایند.
9- ریاســت ســازمان مدیریت و برنامه ریزی کشور و 
ریاست سازمان محیط زیست مستحضر هستند،  مجلس 
شورای اسلامی اخیرا پرداخت عوارض آلایندگی مناطق 
ویژه اقتصادی را به تصویب رســاند. در همین راســتا 
شهرستانهای مهر و لامرد با فاصله کمتر از 30 کیلومتر تا 
عسلویه از جمله مناطق تاثیرپذیر از صنایع آلاینده پارس 
جنوبی به شمار می روند. پیرو مذاکرات و مکاتبات متعدد 
قبلی با ســرکار خانم دکتر ابتــکار و جناب آقای دکتر 
نوبخت، از این عزیزان تقاضا دارم اختصاص بخشــی از 
عوارض آلایندگی عسلویه به شهرستانهای مهر و لامرد را 

به صورت ویژه در دستور کار خود قرار دهند

بخشدار علامرودشت خطاب به مسئولین؛
کار سیاسی داشته باشید اما سیاسی کاری نه

 گلایه از عدم فضاسازی هفته وحدت

نماینده مردم لامرد در مجلس
تیم مذاکره کننده در مقابل دبه کردن آمریکایی ها در برجام هوشیار باشد

مدیر کل راه و شــهر سازی لارستان از اجرای بیش از 
750 متر دیوار سازی بزرگترین تونل جنوب کشور در 

شهرستان لامرد خبر داد.
بــه گزارش روابط عمومي اداره کل راه وشهرســازي 

لارســتان، مهندس محمد رضا باقــری فرد در جریان 
بازدید از تونل شــهید باقری به اتفاق مسئولین محلی 
شهرستان عنوان داشت:  این تونل به طول 2650 متر 
بزرگترین تونل جنوب کشور به حساب مي آید که در 
ســال89 عملیات حفاري این تونل آغاز شد و در حال 
حاضر پس از حفاري و کف برداري، عملیات دیواره و 

سقف آن در حال اجرا است. 
مدیر کل راه وشهرسازي لارستان با بیان اینکه عملیات 
دیــواره هاي بتني به طول 750 متر به پایان رســیده  
ادامه داد: عملیات ساخت لاینینگ اصلی)سقف تونل( 
به طول 200 متر با پایان رسیده است  و عملیات کف 
ســازی تونل نیز آغاز شده است و امید واریم با برنامه 
ریزي دقیق هر چه زودتر شــاهد بهره برداري از این 

تونل و حذف گردنه شهید باقري باشیم.

باقری فــرد همچنین از مردم این منطقه خواســت تا 
انتقادات و پیشــنهادات خود را از طریق پیام کوتاه به 
شــماره 30004866001971با اداره روابط عمومي 

اداره کل راه وشهرسازي لارستان در میان بگذارند.

اجراي بیش از 750 متر  دیوار سازی تونل شهید باقري لامرد

استاندار فارس:
رتبه 29 مصارف بانک های فارس 

قابل قبول نیست
به گزارش خبرگزاری فارس از شیراز، سید محمدعلی 
افشــانی یکشنبه شــب در جلسه شــورای هماهنگی 
بانک ها در ســخنانی اظهار داشت: رتبه 29 مصارف 
بانک ها در استانی بااین همه ظرفیت های گردشگری، 
صنعتی، توهین آمیز است و قابل قبول نیست و باید جز 

پنج استان نخست کشور قرار گیرد.
وی با اشاره به اینکه استان فارس در حوزه گردشگری  
و جاذبه هــای طبعی زمینه ســرمایه گذاری چند هزار 
میلیارد تومانی را دارد، افزود: اگر منابع به موقع جذب 
نشــود، عدم تولید و اشتغال و درنتیجه ناهنجاری های 

اجتماعی را به دنبال خواهد داشت.
اســتاندار فــارس بــا نامطلــوب دانســتن وضعیت 
اســتان خاطرنشــان کرد:  این  ســرمایه گذاری در 
بخش های دولتی، غیردولتــی و بانک ها باید با تعامل 
زمینه سرمایه گذاری در این استان را تسهیل کنند تا 

موانع پیش روی سرمایه گذار برداشته شود.
افشــانی تصریح کرد: برای رونق فضای کسب وکار و 
گســترش وضعیت اقتصادی باید پروژه های بزرگ و 
مفید را به بانک ها معرفی کرد تا بر اساس آن تأمین 

منابع  شود.
وی بیان داشت: برای توسعه وضعیت اقتصادی و جذب 
سرمایه گذار کمیته جذب و حمایت از سرمایه گذاری 
این استان تشکیل شده و اگر طرحی از سوی این گونه 
واحدها ارائه شود باید ظرف مدت دو ماه پاسخ آن را 

بدهند که آیا توجیه اقتصادی دارد یا ندارد.
اســتاندار فارس اضافه کرد: استانداری فارس آماده 
ارائه طرح های بزرگ از سوی سرمایه گذاران را دارد 
و در این راستا برای فولاد پاسارگاد 170 میلیون یورو 
به تصویب رســیده که نشــان از توجه این استان به 

واحدهای صنعتی و تولیدی است.
افشانی با انتقاد از رسانه هایی که تیترهای منفی بدون 
اخلاق رسانه ای را می زنند بیان داشت: اصحاب رسانه 
ناظــر اصلی بر عملکرد و چگونــه کارکرد مدیران و 
مسئولان دســتگاه های اجرایی باشــند و آنچه حائز 
اهمیت اســت صحت مطالب اســت کــه مخاطبان 

بیشتری را جذب خواهد کرد.
وی بــا تأکید بر اینکه ناامیدی در توســعه جایگاهی 
ندارد، افزود: اگر موارد منفی مشــاهده شد رسانه ها 
بایــد آن ها را بازگــو کنند اما به گونه ای نباشــد که 
اذهان عمومی نســبت به عملکرد دستگاه های اجرایی 

که به خوبی عمل می کنند خدشه دار شود.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز:

82 درصد شهرنشینان و تمام 
روستائیان فارس زیرپوشش پزشک 

خانواده هستند
 خبرگــزاری فــارس: 82 درصد شهرنشــینان و تمام 

روستائیان فارس زیرپوشش پزشک خانواده هستند
به گــزارش خبرگزاری فارس از شــیراز، محمدهادی 
ایمانیه بعدازظهر امروز در حاشــیه ســمینار بین المللی 
پزشــک خانواده در گفت وگــو با خبرنــگاران اظهار 
داشــت: 18 درصد باقی مانده اهالی اســتان فارس که 
هنوز زیرپوشــش پزشک خانواده نرفته اند، زیرمجموعه 

بیمه هایی مانند بیمه نیروهای مسلح هستند.
وی بابیان اینکه امیدوارم در نیمه نخست سال 95 چند 
شهر دیگر کشور به این طرح اضافه شوند، افزود: پیش 
از اجرای پزشک خانواده، بیشتر مردم عادت کرده بودند 
به طور مستقیم به پزشــکان متخصص مختلف مراجعه 
کنند که بار مالی بسیاری با این شیوه بر دوش خانواده ها 

قرار می گرفت.
این مســئول خاطرنشــان کرد: تغییر روش های پیشین 

درمان موجب افزایش رضایتمندی مردم شده است.
وی اضافه کرد: طبق آمارگیری های انجام گرفته در شش 
ماه نزدیک به شش درصد رضایتمندی در زمینه پزشک 

خانواده در استان فارس پدید آمده است.
وی با توصیه پزشــکان خانواده بــه بردباری در اجرای 
برنامه پزشــک خانواده، گفت: تجربه ثابت کرده است 
که با صبــر و حوصله و خوش اخلاقــی می توان میزان 
رضایت مندی مردم را افزایش داد و کم حوصلگی نیز به 

طرح پزشک خانواده آسیب می رساند.
ایمانیه با تأکید بر ضرورت تســریع در نسخه نویســی، 
ارجاع، نظــارت و پایــش الکترونیکی بــرای افزایش 
رضایتمندی از پزشک خانواده ادامه داد: امیدوارم نظام 
آی تی که هم اکنون در حال انجام است هرچه سریع تر  
فراگیــر و با تأمین اعتبار به موقع، پرداخت طلب بیمه ها 

نیز انجام شود.
وی یادآوری کرد: هم اکنون بیش از یک هزار پزشــک 
خانواده در شــهرها و 400 پزشــک خانــواده نیز در 

روستاهای فارس به فعالیت مشغول هستند.
این مســئول همچنین با بیان اینکــه از 72 مرکز جامع 
سلامت پیش بینی شــده در طرح پزشک خانواده فارس،  
50 مرکز آن  هم اکنون راه اندازی شده است، افزود: در 
تمام این مراکز خدمات سطحی دندان پزشکی نیز ارائه 
خواهد شد.این مسئول یادآور شد: همچنین با خدمات 
دندان پزشکی که در 41 بیمارستان استان فارس ارائه 
می شود تعداد مراکزی دارای این خدمات در فارس به 

110 مرکز خواهد رسید.
* 200 نشست هفتگی ستاد پزشک خانواده فارس

رئیس دانشگاه علوم پزشــکی شیراز در آئین گشایش 
سمینار بین المللی پزشک خانواده نیز در سخنانی اظهار 
داشــت: بیش از 200 نشســت هفتگی ســتاد پزشک 
خانواده در طول 3.5 ســال اجــرای این طرح در فارس 
برگزار شــده که در این زمینه همکاری های ســازمان 
نظام پزشــکی، انجمن پزشکان عمومی، بیمه ها و مردم، 
شایســته تقدیر است.وی با اشــاره به مشکلات توزیع 
درآمد در میان پزشکان عمومی پیش از اجرای پزشک 
خانواده اظهار داشت: رشته هایی مانند بهداشت حرفه ای 
و بهداشت عمومی جایگاه خود را ازدست  داده بودند که 
با اجرای برنامه پزشک خانواده، تمام توان خود را برای 

حل این مشکلات به کار بستیم.  


